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Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
Oddbjørn Hanssen  Visepresident  
David Eilertsen,  Styremedlem   
Ann-Kristin Stubberød Styremedlem  
Christian Andresen  Styremedlem  
Britt Eli Pedersen   Styremedlem 
 
Tom Edvard Ravndal   Varamedlem 

Gudrun Høie   Varamedlem 

 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Thor Hyllegård  Sportssjef 

 
Forfall:   
 
 

Saksliste: 

SAK 2023.79  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2023.80  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 21/6 og 24-26/7 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 21/6 og 24-26/7 ble godkjent 
 

SAK 2023.81  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Samordnet rapportering 1.524 utøvere registrert på 

HB. Totalt 7.304 medlemmer. Oppgang på 11,6% 

siden 2021. Kristiansund AK ikke rapportert, de 

hadde 263 medlemmer i 2021. 

o Ekstraordinært idrettsting 26 oktober. 

o Anette deltatt i dag på paneldebatt i Arendalsuka. 

 

• UWW 

o U20 VM flyttet fra Polen til Jordan. U23 VM flyttet fra 

Finland. Vet foreløpig ikke hvor. Norge har sammen 



med de nordiske landene sendt brev til UWW for å 

utrykke sitt standpunkt og få klargjøring av «regler». 

Svar fra UWW er mottatt, uten at man blir spesielt 

mye klokere. 

o Informasjon om vårt paraprosjekt er sendt. Det er 

stor interesse for mer informasjon. 

 

• Annet adm 

o Vi får noen resultater fra mangfoldsprosjektet i neste 

uke. Dette vil kunne benyttes inn mot langtidsplan 

etc på kickoff.  

o Informasjon om arv til NBF og Finnmark Brytekrets 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Skulle vært på agenda tidligere, men må nå settes 

opp på neste møte. 

 

• Utvikling 

o Utarbeider et styringsdokument for ikke-olympisk 

komité. Ser på mandatet til den ikke-olympiske 

komitéen. 

o Har fått rekruttert 1 ny trenerkursholder. Må gjennom 

opplæring før kurs kan settes opp. Har i år mistet 3 

stk kursholdere og følgelig har ikke trenerkurs vært 

avholdt. Settes opp nye kurs så snart vi får 

alternative datoer.  

o Koordinativ bistans av NC 1 Narvik- ny dato 

o Koordinerer terminliste opp mot all aktivitet 

o Bestilling av flybilletter 

 
 

• Para 

o Hans Kristian Løkvoll ansatt i 50 % stillingen på 

para, og startet i stillingen 15.08. 

o Søknadsfristen for paramidler til klubber har gått ut 

(Lottstift-prosjektet). Kristiansand Bryteklubb er tildelt 

midler. Ønsker 1-2 klubber til fra bryting/håndbak.  

o Kick-off for paratilbud i SP09 (Krafttak-prosjektet) 

arrangeres tirsdag 22. August i Bjølsenhallen kl. 17-

19.  

o Det skal arrangeres erfaringsutveksling i para-

håndbak over Teams med håndbakklubber 28. 

August.  

o Emilie på arbeidsøkt om e-læringskurs paraidrett 

med NIF 31.08-01.09. 

o Flere paraidrettsdager og dager til å synliggjøre våre 

idretter utover høsten som vi skal delta på rundt i 

Norge. 

• Håndbak 

o 15 utøvere deltar på håndbak-VM som starter neste 

uke 



o Dommerkurs for 30 deltakere 6.-8. oktober på Thon 

Hotel Oslo lufthavn 

o Norges Cup #4 i Lærdal 22.-23. september 

o Norges Cup #5 i Kr.sund 24.-25. November 

o Planlegger kalenderen for 2024 i løpet av august 

 

• Andre ikke olympiske grener 
o Stor deltagelse og fine resultater i Sumo fra 

Scottland. 

o En Sumoutøver tatt ut til Combat Games. Trener og 

utøver reiser til Saudia Arabia. Kostnader for utøver 

dekkes av arrangementet. 

o Stor Sumo tropp til VM i Japan 

o Kommiteen foreslår at NM Sumo 2024 tildeles SP09 

og legges til 20 januar 

 

• Breddekomiteen 

 
• Dommerkomiteen 

o Dialog med Skedsmo ang deres stevne til høsten. 

Møte torsdag 17 august. Adm vil også delta på 

møtet. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.82  R  Rapport Sport 
 
Thor orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn/kvinner 

o Melina tok bronsje i U17 VM 

o Ting fungerer godt på herresiden med Pål E som 

hovedtrener. 

• Status senior menn 
o Uttak VM – UWW har gitt oss tillatelse til å melde på 

seks utøvere (istedenfor fem). I 67 kg vurderer trenere 

og sportssjef at Morten Thoresen og Håvard Jørgensen 

er like godt kvalifisert. Begge utøvere mener de burde 

vært valgt. Blir satt opp uttakskamper (best av tre) på 

tirsdag 22 august. 

• Evaluering øvrige damer 

o Uttak VM 

o Prosess LL trener. Adm følger opp og kommer tilbake 

med innstilling til styret. Adm vil kontakte NHO for 

bistand. Gudrun  

. 

Beslutning: 



Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.83  B Sandbryting 
Styret hadde en diskusjon rundt organisering, kommunikasjon og 
økonomistyring. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at Jon bruker noe tid for å strukturere arbeidet. 
 

SAK 2023.84  B Økonomi 
 
Oppdatert fil legges i styremappa 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.85  B Ledermøte og kickoff 2023 
Kickoff på Ullevål. Foreløpig ca 30 påmeldte. Dommere deltar i tillegg 
på middag og på søndagen 
 
Har foreløpig valgt å ikke bruke penger på underholdning etc. Må 
vurderes hva og hvordan en tildeler div priser. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2023.86  Eventuelt 
 

Neste styremøte avtales under kickoff 
 
 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 16.08.2023 
 
 
 

Anette Kure   Oddbjørn Hanssen   Britt Eli Pedersen 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Ann-Kristin Stubberød  Christian Andresen  
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem   
 
 



 
Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


